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Dagsorden
1. Valg af dirigent og referent
2. Bestyrelsens beretning
3. Gennemgang af regnskab 2014 samt budget 2015 og 2016
4. Indkomne forslag

a. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer
5. Valg til bestyrelsen (Alle modtager genvalg for en 2 års periode)

a. Erik Hedeby
b. Torben Jønsson
c. Meik Børner

6. Valg af bestyrelsessuppleant
a. Jacob Arent

7. Valg af revisor (Ikke på valg)
a. Kim Mohr Larsen

8. Valg af revisorsuppleant
a. Michael Ranneriis (Modtager genvalg)

9. Eventuelt

Stemmeberettigede fremmødte
Fremmødte
Michael Jønsson, Patrick Bye, Kathrine Mastrup Nielsen, Stine Berg Sørensen, Ida Sofie
Kristensen, Anne-Lise Hoffmann, Charlotte Ranneries, Jonna Nielsen, Tine Jørgensen, Søren
Munk, Kåre Landgren, Torben Jønsson, Thomas Kongstad, Erik Hedeby, Brian Mastrup
Nielsen, Jens Byskov, Meik Børner, Vibeke Sandau, Kasper Riel, Michael Ranneries, Emilie
Rindsø, Nadia Møller, Jacob Sandau.

Afbud
Jacob Arent, Ruth Hansen

Valg af dirigent og referent
Dirigent: Jens Byskov
Referent: Meik Børner

Bestyrelsens beretning
Se vedhæftede bilag – Bestyrelsens beretning

Medlemsnedgang fra ca. 90 til 76, hvoraf 13 pr. d.d. endnu ikke har betalt for sæsonen
15/16.

Kåre startede dialogen omkring medlemmer. Ønsker vi flere medlemmer eller ønsker vi at
fastholde medlemmer som ikke fornyer deres medlemskab?
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Findes der to typer medlemmer– dem som deltager aktivt til fx halloween og julemarked
og dem som gerne bare vil støtte med penge? Forslag: vi arbejder på begge typer ved at
være mere synlige.

Kåre foreslog, at vi til FDF julemarked skulle hverve nye venner, når de deltager der.

Michael J, foreslog at man lavede passiv/aktiv medlemmer, fordi folk får mange mails fra
alle mulige foreninger, butikker osv. – Nogle vil ikke hjælpe, men gerne støtte. Kan man
dele det op?

Kasper spurgte ind til hvordan fordelingen er? Er det steget eller faldet? Meik svarede det
faldt ved efteråret.

Der blev foreslået at der blev delt information ud til alle børnene ved torsdagsmøderne.

Charlotte – hvordan får man besked omkring det. Mere synlighed.

Gennemgang af regnskab for 2014 samt budget 2015 og 2016
Stine spurgte til, hvad posten ”fest” dækkede over, hvilket kassereren besvarede.

Årsregnskab 2014 blev enstemmigt godkendt.

Budget 2016 blev enstemmigt godkendt.

Indkomne forslag
Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer
Bestyrelsen stiller følgende forslag:

§7
Stk. 3: Regnskabet føres elektronisk og opbevares elektronisk.
Stk. 4: Udgifter skal anerkendes af formanden.

Forslaget – enstemmigt godkendt

Valg til bestyrelsen (Alle modtager genvalg for en 2 års periode)
Erik Hedeby, Torben Jønsson, Meik Børner
Alle blev genvalgt uden modkandidater.

Stine Berg Sørensen stillede op som ekstra bestyrelsesmedlem og blev valgt for en 2 års
periode.
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Valg af bestyrelsessuppleant

Patrick Bye modtager ikke genvalg, da han ønsker at være lederrepræsentant. Jacob Arent
stillede op og blev enstemmigt valgt.

Valg af revisor (ikke på valg)
Kim Mohr Larsen

Valg af revisorsuppleant
Michael Ranneriis -Enstemmigt genvalgt

Eventuelt
Stine spurgte om det var muligt at leje Skærven billigere som K19s ledere kan med Kvanen
og Skansen. Bestyrelsen lovede at tage det op på næste bestyrelsesmøde

Kassereren fortalte vi mangler at holde sponsorfest. Micael påtog sig opgaven at arrangere
sommerfest i hytterne - Mic og Jenner partyevent ville kunne spille.

Dirigenten konstaterede herefter at dagsorden var udtømt og hævede
generalforsamlingen.

Godkendt på foreningens
ordinære generalforsamling

den 22. september 2015

Brian Nielsen Jens Byskov
Formand Dirigent

Meik Børner
Referent
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